中国与国际关系学刊

JOURNAL OF CHINA AND INTERNATIONAL RELATIONS

国际社会应共同努力建立基于新规则的新秩序(于洪君)

可持续安全观与全球安全治理 (刘江永)

海外公民利益维护的"中国方案"初探 (陈奕平 许彤辉)

"一带一路"对区域治理范式的创新:理念、结构、规(李丹)

中美贸易冲突、全球价值链重构与国际产能合作 (陈斌 程永林 李如坚)

竞争战略与美国特朗普政府对华政策调整 (唐永胜 李薇 沈志雄)

中国国际秩序观的变化与推动构建人类命运共同体 (陈水胜)

Joint International Efforts on Building up a New Order Based on New Rules (Yu Hongjun)

A Vision of Sustainable Security and Global Security Governance (Liu Jiangyong)

An Analysis of the "Chinese Solution" to Overseas Citizens' Interests Protection (Chen Yiping and Xu Tonghui)

The Innovation of "One Belt and One Road" for a Regional Governance Paradigm: Concept, Structure and Regulation (Li Dan)

The Sino-US trade conflict, Global Value Chain Reconstruction and International Capacity Cooperation (Chen Bin, Cheng Yonglin, and Li Rujian)

The Competitive Strategy and Adjustment of the US Trump Administration's China Policy (Tang Yongsheng, Li Wei, and Shen Zhixiong)

A Change of China's View of the International Order and Pushing for the Building of a Community with a Shared Future for Mankind (Chen Shuisheng)

Aalborg University 奥尔堡大学

Huaquiao University 华侨大学

Aalborg University Press

ISBN: 978-87-7112-078-3

ISSN: 2245-8921

2019 年第 2 期 Vol.7, No. 2